



WORKING PAPER

DANGEROUS GOODS PANEL (DGP)

TWENTY-THIRD MEETING

Montréal, 11 to 21 October 2011

Agenda Item 2: Development of recommendations for amendments to the *Technical Instructions for the Safe Transport of Dangerous Goods by Air* (Doc 9284) for incorporation in the 2013-2014 Edition

REVISION TO PACKING INSTRUCTION Y203

(Presented by D. Brennan)

摘要

本工作文件建议包装说明Y203应加入一条限制，即按照联合国特殊规定277对含有有毒物质气溶胶的体积实行限制。

危险物品专家组的行动：请危险物品专家组按照附录所示修订包装说明Y203。

1. INTRODUCTION

1.1 The UN Recommendations on the Transport of Dangerous Goods (Model Regulations) through Special Provision 277 restrict the size of aerosols shipped under the limited quantity provisions to 120 mL where the aerosol contains toxic substances.

1.2 A review of the special provisions in the Technical Instructions and of Packing Instruction Y203 identifies that no such restriction has been incorporated into the Technical Instructions. Accordingly, it is proposed to add a specific reference into PI Y203 to limit the size of aerosols to 120 mL when the aerosol contains toxic substances.

附录

对《技术细则》的修订

第 4 部分

包装说明

...

第4章

第2类 —— 气体

...

包装说明Y203

本条说明适用于UN 1950和2037。

必须符合3; 4的要求。

不允许使用单一包装。

组合包装：

内包装：

金属气溶胶喷雾器和一次性使用的装气体的容器（蓄气筒）

一次性使用的金属气溶胶喷雾器和一次性使用的装气体的容器（蓄气筒）不得超过1 000 mL的容量。

一次性使用的金属气溶胶喷雾器和一次性使用的装含有毒物质气体的容器（蓄气筒）不得超过120 mL的容量。

...